

# Bulletin

## Queen Street Update Sun Life Financial Centre

City of Ottawa Traffic Management has advised us that several changes are being made to improve the traffic flow exiting our parking garage.

As we speak, the food truck is demobilizing, which will open up two lanes south of Queen Street. At 3:00pm today (Thursday), a third lane on O'Connor south of Slater will be opened up. This extra lane will help reduce the pinch points felt last night.

Tomorrow the food truck will relocate to Queen Street between O'Connor and Metcalfe streets which should help with off peak congestion for the rest of the week.

Finally, Monday December 3rd Queen Street will reopen to 2-way traffic from Bay to Elgin streets which will allow tenants to exit the parking garage either east or west.

We will keep you updated when additional information becomes available. Do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Sean O'Sullivan  
Vice President & General Manager, Ottawa  
Sun Life Financial Centre

November 29, 2018

# Bulletin

## Compte-rendu de la rue Queen Centre Financière Sun Life

Le service de la circulation de la ville d'Ottawa nous informe que plusieurs changements seront apportés au schéma de circulation afin d'améliorer le débit à la sortie de notre stationnement.

Au moment d'écrire ces lignes, le camion de restauration quitte les lieux, ce qui ouvrira deux voies au sud de la rue Queen. Dès 15 heures aujourd'hui (jeudi), une troisième voie sera ouverte sur O'Connor, au sud de Slater. Cette voie supplémentaire contribuera à atténuer le goulot d'étranglement rencontré hier.

Demain, le camion de restauration sera relocalisé sur la rue Queen, entre les rues O'Connor et Metcalfe, ce qui devrait soulager la congestion hors des périodes de pointe pour le reste de la semaine.

Finalement, lundi le 3 décembre, la rue Queen sera rouverte dans les deux directions entre les rues Bay et Elgin, ce qui permettra aux locataires de sortir du stationnement vers l'est comme vers l'ouest.

Nous vous tiendrons informés de tout détail supplémentaire dès qu'il sera disponible. N'hésitez pas à vous adresser au Bureau de gestion au 613.236.6452.

Sean O'Sullivan  
Vice-président et directeur général, Ottawa  
Centre Financière Sun Life

Le 29 novembre 2018